

التاريخ: 23 نوفمبر 2020

**Messrs. Hotel Establishments General Managers
stockholders
Circular No. (15) 2020
Subject: Precautionary measures during
unusual weather conditions in the UAE**

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين
تعميم رقم (15) 2020
الموضوع: : إجراءات احترازية خلال المنخفض الجوي الذي
تعرض له الدولة

Greetings,

تحية طيبة و بعد،

With reference to the above subject and based on the circular issued by the National Center of Meteorology regarding the low-pressure weather conditions in the country in the coming days, all hotel establishments are requested to prepare and take the necessary measures regarding security and safety standards, including coordination with the competent local authorities. The low-pressure conditions are expected to take place between 23 and 26 November 2020.

تهديكم هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة أطيب التحيات ، نود بداية أن نتقدم بخالص الشكر و التقدير على تعاونكم الدائم مع الهيئة ، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، و بناءً على التعميم الصادر من المركز الوطني للأرصاد الجوية؛ بشأن المنخفض الجوي على الدولة خلال الأيام القادمة، فإنه يرجى من جميع المنشآت الفندقية التأهب و إتخاذ الإجراءات اللازمة بما يخص معايير الأمن والسلامة والتنسيق مع الجهات المحلية المختصة. وذلك في الفترة ما بين 23 إلى 26 نوفمبر 2020 .

We appreciate your cooperation and value your efforts as major partners in serving public interest and protecting the health and safety of society.

نقدر تعاونكم الدائم و نثمن جهودكم كشركاء رئيسيين لما فيه خدمة الصالح العام و حماية و سلامة المجتمع مع تمنياتنا بالسلامة.
وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،

Kind Regards,